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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

"Az Utazó Nagykövet utazik-e Szolnok 2006-ban átadott új hídján? címmel a Házszabál y

91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Molnár Csaba közlekedési, hírközlési é s
energiaügyi miniszter úrhoz. A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

2002-ben megválasztott miniszterelnökként Medgyessy Péter ígéretet tett a szolnokiaknak,
hogy 2006-ban átadásra kerül az M4-M8 autópályához kapcsolódóan a Szolnokot északró l

elkerülő úton az új Tisza-híd .
Miniszter Úr! Ön hajlandó lenne-e ezen a hídon 2009 végén gépkocsijával áthaladni ?
Az elmúlt időszakban több súlyos baleset is történt a 4-es út elkerülő szakaszám, melynek
következtében Szolnok belvárosába terelték a forgalmat . Ez azt eredményezte, hogy a váro s

gyakorlatilag megbénult. Emberek órákat késtek a munkahelyükrő l . Ez mindenkinek hatalmas
veszteséget jelen .
A kormány vállalja-e az időkiesés miatti veszteség megtérítését azoknak a cégeknek ,
melyeknek dolgozói nem tudtak id őben megjelenni a munkahelyükön .
Tisztelettel kérném, hogy tájékoztasson, Hogyan áll az M4-M8 autópálya el őkészítése,
különösen Szolnok környékére vonatkoztatva . Hogyan áll a híd tervezése, mikor kezd ődik
meg az építkezés, és mikor áll szándékukban átadni a hidat a forgalomnak ?

Várom szíves válaszát .

Budapest, 2008 . december 19.

Balla György

Tisztelettel
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